



香港汽車會
HONG KONG AUTOMOBILE ASSOCIATION
Est. 1918

MEMBER OF



23rd Nov 2021

2021 年度香港傑出運動員選舉

中國香港體育協會暨奧林匹克委員會主辦的「國泰 2021 年度香港傑出運動員選舉」，主旨是鼓勵並表揚香港運動員和隊伍在比賽上爭取佳績；並鼓勵香港的下一代以他們作榜樣，藉此推動全民運動，促進體育文化發展。

有意參加角逐的運動員請填妥[參加表格](#)，並連同 2020 年 1 月 1 日至 2021 年 12 月 31 日的比賽紀錄及成績，於 2021 年 12 月 6 日前電郵至 motorsports@hkaa.com.hk，經賽事委員會審核並選出被提名人選參加是次選舉。

賽事委員會

2021 Hong Kong Sports Stars Awards

Hosted by the Sports Federation & Olympic Committee of Hong Kong, China (SF&OC), “Cathay 2021 Hong Kong Sports Stars Awards”, aimed to give acclamation to the athletes who attained outstanding achievements in the international sport arena, commend Hong Kong athletes and teams for achieving great results in the competition; and encourage the next generation of Hong Kong to follow their example, so as to promote national sports and promote the development of sports culture.

Please fill in the [application form](#), and attached with the race records and results from 1st January, 2020 to 31st December, 2021 by sending email to motorsports@hkaa.com.hk before 6th December, 2021. Motor Sport Council will review and select the candidates for the nomination of the election.

Motor Sport Council

Marsh Road, Wanchai Reclamation, Hong Kong.

Tel: (852) 3583 3638 Fax: (852) 3583 4120 Email: general@hkaa.com.hk Website: www.hkaa.com.hk

